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هجمه به شهرداری این بار از طریق دستاوردهای سفر 
مدیران شهری تهران به پکن؛ ماجرا مربوط به 25مهر سال 
گذشته است؛ روزی که علیرضا زاکانی، شهردار تهران 
همراه با جمعی از مدیران شهری برای شرکت در  اجلاسیه 
شهرداران کلانش��هرهای راه ابریشم وارد پکن شد، اما 
انجام برخی از امور در حوزه حمل ونقل، مهم ترین هدف 
این سفر بود. مدیران شهری 10روز در چین حضور داشتند 
و از 13ش��هر و توانمندی  چینی ها در حوزه حمل ونقل 
عمومی ازجمله هوشمند سازی ، اس��تفاده از مدهای 
جدید حمل ونقل انبوه بر )تراموا( و اتوبوس های برقی و... 
بازدید کردند. دستاورد این سفر، انعقاد قراردادهای مهم 
در حوزه ناوگان ریلی، اتوبوسرانی، تاکسیرانی و حتی 
شهرسازی بود؛ قراردادهایی که گویا خیلی به مذاق برخی 
خوش نیامده و از همان ابتدا تلاش کردند با سنگ اندازی 
مانع از نهایی شدن و تحقق آنها شوند؛ چراکه یک روز 
موضوع ترک تشریفات در انعقاد قراردادها را مطرح و 
رس��انه ای کردند و روز بعد هم ورود و امضای مستقیم 
قراردادها توسط شهرداری تهران را غیرقانونی دانستند. 
در روزهای اخیر هم با انتشار اسنادی در یک سایت خبری 
فارسی زبان توانایی و تخصص شرکت های چینی مرکز 
سیبل شده است و از این رو شهرداری تهران را متهم به 
انعقاد قرارداد با شرکت های نامعتبر و فاقد تخصص در 
حوزه حمل ونقل کرده اند. تمامی این موارد مانند تکه های 
پازلی هستند که وقتی کنار هم قرار می گیرند، رد پایی از 
مافیا را نمایان می کنند؛ مافیایی که نهایی شدن و تحقق 
قراردادهای چینی به نفع شان نیست و ازاین رو سعی دارند 
با هر ترفند و خبرسازی ای سدی در مقابل قراردادهای 
منعقدشده ایجاد کنند؛ غافل از اینکه مدیریت شهری 
در راستای صلاح شهر و شهروندان موضوع قراردادها را 
با جدیت پیگیری می کند و قصد ندارد به خاطر شایعات از 

تصمیم خود کوتاه بیاید.«
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ماده هفتم مصوبه مدیریت تعارض منافع در شهرداری تهران دقیق اجرا شود

احمد صادقی، رئیس کمیته شفافیت و هوشمندسازی شورای اسلامی شهر تهران: شهرداری تهران باید فوراً 
نسبت به اجرای دقیق مصوبه مدیریت تعارض منافع و دستورالعمل وزیر راه و شهرسازی اقدام کرده و گزارش 

اجرا را برای شورای اسلامی شهر تهران ارسال کند. 

ضرورت جبران عقب ماندگی حمل ونقل شهر تهران در دوره ششم
سیداحمد علوی، عضو شورای اسلامی شهر تهران: مدیریت شهری را در دوره ای تحویل گرفتیم که در حوزه 
حمل ونقل، عقب افتادگی های عمیقی داشتیم؛ از سوی دیگر قرارداد منعقد شده با طرف چینی برای واگن های 

مترو یک برنامه بلندمدت است و مهم نیست که همه واگن ها در دوره ششم شورا تحویل گرفته شود.

شهرداری تمام توان خود را برای خرید داخلی گذاشت
حجت الاسلام سیدمحمد آقامیری، نایب رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای اسلامی شهر تهران: در 
بحث تأمین خودروهای حمل ونقل عمومی، شهرداری موظف بود اول خرید داخلی را انجام دهد و تمام توانش 

را هم روی خرید داخلی گذاشت. بدقولی خودروسازان داخلی را هم که مردم در کشور می دانند.

تسلیم مافیای فاسد خودرو نمی شویم
مهدی علیزاده، مدیرعامل شــرکت اتوبوسرانی شــهر تهران: در دوره فعلی مدیریت شــهری 7برابر دوره قبل، 
اتوبوس وارد شهر تهران شده است. عزم مدیران بر رفع نیاز مردم شریف تهران به اتوبوس مدرن، از راه خرید 

داخل و خارج است و در این حوزه تسلیم مافیای فاسد خودرو نخواهیم شد.

خبری از پرداخت وام ازدواج 1403نیست
وام ازدواج پس از تصویب افزایش مقدار برای سال ۱۴۰۳ هنوز 
پرداخت نشــده اســت و مدام وعده پرداخت آن را می دهند، 
درحالی که خیلی از جوانان برای ادامه زندگی و مخارج، نیازمند 

آن هستند. چه مانعی هست که پرداخت وام آغاز نمی شود؟
زمانی از تهران 

پرداخت وام سربازان ماهر چه شد؟
قرار بود به سربازان ماهر برای ایجاد شغل، وام  با بهره کم پرداخت شود. 
رقم این وام برای سال۱۴۰۳، ۱5۰میلیون تومان اعلام شد. اکنون با 
پایان مدت سربازی بسیاری از سربازان ماهر، خبری از پرداخت چنین 

وامی نشده است. لطفا مسئولان در این خصوص پیگیری کنند.
نیشابوری از مشهد

تنها بیمارستان دولتی شهرستان فردیس کامل نیست
تنها بیمارستان دولتی شهرستان 7۰۰هزار نفری فردیس در استان 
البرز چندی قبل پس از مدت ها انتظار بــا حضور رئیس جمهور 
افتتاح شد. آغاز به کار این بیمارستان نقطه امید مردمی بود که هیچ 
درمانگاه و بیمارستان دولتی ای در این شهرستان ندیده بودند اما 
متأسفانه به سرعت امیدها بر باد رفت. داروخانه این بیمارستان اغلب 
داروها را ندارد و مجبور به تهیه دارو و سرم از خارج از بیمارستان 
به قیمت آزاد هســتیم. بیمارستان فاقد دســتگاه سونوگرافی و 
سی تی اسکن است. اگر کسی نیاز به آمبولانس داشته باشد باید پول 
آمبولانس را خودش بدهد تا بیمار حمل شود. اتاق عمل بیمارستان 
هنوز راه نیفتاده و بسیاری مسائل دیگر. جدای اینها بیمارستان از 
محل خود شهرســتان فردیس دور است و اگر کسی وسیله نقلیه 
شخصی نداشته باشد، رسیدن به بیمارستان بسیار سخت است؛ چرا 
که حمل ونقل عمومی شهرستان به بیمارستان سرویس دهی ندارد.
مرادی از فردیس

خرید بلیت اتوبوس های برقی با کارت مترو ممکن شود
تا همین چند وقت پیش هزینه بلیت ماشین های برقی مسیر 
چهارراه سیروس به متروی امام خمینی )ره( با کارت مترو انجام 
و پرداخت می شد اما به تازگی دستگاه کارتخوان نصب شده و 
هر بار باید برای خرید بلیت، کارت بکشیم. این موضوع علاوه بر 
اتلاف وقت مسافران و تجمع آنها در مقابل کارتخوان که متأسفانه 
گاهی هم به درگیری می انجامد موجب هدر رفتن چندین تن 
کاغذی می شود که دستگاه به عنوان رســید به مسافران ارائه 
می دهد؛ در نتیجه به نظر می رســد، نصب دستگاه کارتخوان 
کاری بیهوده و هزینه بر است. درخواست می شود مانند گذشته 
استفاده از کارت های مترو برای سوار شــدن به این اتوبوس ها 

ممکن شود. 
شیبانی از تهران

شهر قوچان تنها دو مرکز رادیولوژی و عکسبرداری دارد
در شــهر قوچان تنها دو مرکز رادیولوژی و عکسبرداری وجود 
دارد. به همین دلیل این دو مرکز همیشــه با ازدحام جمعیت 
روبه رو هستند که باید ســاعت ها در صف بایستیم و در نهایت 
هم نوبتی که به بیمار می دهند برای چند ماه بعد است. خیلی از 
بیماران نیاز دارند تا جواب عکس خود را سریع به پزشک ارائه 
دهند تا زودتر روند درمان را شروع کنند. به عنوان نمونه برای یک 
بیمار سرطانی هر ثانیه ارزشمند است و نباید در شروع درمانش 
تأخیر ایجاد شود. از مسئولان وزارت بهداشت درخواست داریم 
تا حداقل دو مرکز رادیولوژی و عکسبرداری دیگر نیز در این شهر 

احداث و راه اندازی کنند.
قوامی از قوچان

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم شورای شهر

ارسال پیام کوتاه خوانندگانپیامک

زینب زینال زادهگزارش
روزنامه نگار

عصبانیعصبانی از پیشرفت پایتخت از پیشرفت پایتخت

برخی قصد ناامید کردن مردم را دارند
درخصوص موارد منتشر شده در سایت خبری فارسی زبان 
باید به صراحت بگویم که یک مافیایی در حوزه خودرو وجود 
دارد و می توانم مستند دراین رابطه گزارش دهم. در کنار این 
مافیا، برخی دل به ناامید کردن مردم بسته اند. ما صادقانه 
کار می کنیم و زیر بار این مسئولیت رفته ایم تا بتوانیم فارغ 
از گفتمان شعاری در عمل موجب کاهش ترافیک و آلودگی 
هوا شویم. توجه خاص این دوره مدیریت شهری به موضوع 
حمل ونقل شــهری اســت، امــا در این مســیر بــا هجمه های 
مختلفی مواجه شــده ایم و برخی می خواهنــد این اقدامات 
انجام نشــود. در همین راســتا باید قبول کنیــم در زمانی که 
خواهــان واردات بــا حجم بــالای نــاوگان پاک هســتیم، باید 
هم افزایی میان شورای شهر، دولت و شهرداری رقم بخورد. 

با این همکاری امیدواریم که در این مسیر موفق باشیم.
محسن هرمزی، معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار تهران

مصمم در حوزه حمل ونقل عمومی
در حوزه حمل ونقل عمومی کار خوبی در حال انجام 
است. افراد مخالف با اقدامات صورت گرفته 2دسته 
هستند؛ برخی مافیا هستند که تعارض منافع دارند 
و منافعشان به خطر افتاده اســت و تلاش می کنند 
تا اتفاقات خوب  رخ ندهد و عده ای دیگر هم رقیب 
هستند و قطعا منافعشان را در خط می بینند. هر دو 
مورد مافیا هستند و وقتی نتوانند منافع خود را تأمین 
کنند در رسانه ها تلاش می کنند تا به واردات خدشه 
وارد شــود. آنها باید بدانند کــه نه تنها خللــی به عزم 
راسخ و تلاش مدیریت شهری وارد نمی کنند، بلکه 
مدیریت شــهری مصمم تر برای توسعه حمل ونقل 

عمومی و کاهش آلودگی هوا گام  برمی دارد.
احمد صادقی، عضو کمیسیون برنامه وبودجه 
شورای شهر تهران

همه باید برای حل مشکلات مردم تلاش کنیم
مجموعــه مدیریت شــهری )شــورای شــهر و شــهرداری( در حوزه 
حمل ونقــل، کارهــای بزرگــی انجام داده اســت. شــورای شــهر در 
۳سال بودجه ریزی اتفاق بزرگی را رقم زده و بیش از آنچه شهرداری 
پیشــنهاد داده بود ما بودجه بــرای حمل ونقل مصــوب کرده ایم. 
امسال به اندازه بودجه مصوب ســال قبل فقط برای حمل  ونقل 
بودجه تصویب شــد. برای تک تک پروژه ها در حــوزه حمل ونقل 
ما جلساتی گذاشــتیم و بودجه  مصوب کردیم. برای من عجیب 
است که یکی از همکاران می گوید هیچ کاری انجام نشده است. 
بحث، دفاع از شــهردار و شهرداری نیســت؛ بنده از کیان شورای 
شهر دفاع می کنم. وقتی می گویید که هیچ کاری انجام نشده، آیا 
واقعا هیچ کاری نشده است؟ ایستگاه های متروی افتتاح شده، 
خطوط متــروی افتتاح شــده و اتوبوس هایی که خریداری شــده، 
هیچ کاری نبوده است؟ افرادی که کار اجرایی کرده اند باید بهتر 
بدانند اتوبوس که با باد هوا وارد تهران نمی شود. می دانند که باید 

در کارخانه ساخته شود و نیاز به قرارداد دارد. قرارداد چین یکی 
از بزرگ تریــن قراردادهای تاریخ شــهرداری اســت، اما دائــم آن را 
ســرکوب می کنند. آدمی معلوم الحال که وضعیت آن مشــخص 
است، حرفی را در فضای مجازی منتشر کرده است. اگر خودمان 
را ید واحد با شهرداری ببینیم، از شهرداری می خواهیم اگر اشتباه 
کرده ، توضیح بدهد، امــا اگر اشــتباهی نبوده، چرا بایــد خودزنی 
کنیم؟ باید همه کمک کنیم این قرارداد به سرانجام برسد؛ چراکه 
قرارداد چین می تواند بزرگ ترین افتخار برای شــهر تهران باشد. 
راه حل آلودگی هوا و ترافیک تهران واردات این ناوگان است پس 
اگر کمــک نمی کنیم، ســد راه هم نباشــیم. امیــدوارم بــا توجه به 
بودجه ای که مصوب کردیم و کمک های دولت، سال۱۴۰۳، سال 
به نتیجه رسیدن برنامه ها باشد و هرکســی هم کمکی می تواند 

بکند، وارد عمل شود.
محمد آخوندی، رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای شهر تهران

برای ایران اینترنشنال خوراک درست نکنید
شــهردار تهران دیروز )9اردیبهشــت( با حضــور در پارلمان 
شهری در راستای شفاف سازی  و رفع برخی شبهات مربوط به 
قراردادهای چین، توضیحاتی ارائه داد. علیرضا زاکانی در ابتدا 
با بیان اینکه سیاه نمایی بد است، باید اطلاع داشته باشیم و بعد 
صحبت کنیم، گفت: »امکانات و منابع شــهر رشد سالم داشته 
اســت. در دوره محمدباقر قالیباف ۲۳رام  ای ســی )قطارهای 
جدید( و یک دی ســی )قطارهای قدیمــی( و در دوره پیروز 
حناچی ۲۱رام  ای سی و یک رام دی سی  اورهال شد، اما در این 
دوره ۴7رام  ای سی و ۳رام  دی سی اورهال شده است و امسال 
هم نزدیک به همین تعداد اورهال می کنیم.« دشمن، امید ما را 
هدف قرار داده است و یک عده خوراک برای ایران اینترنشنال 
درســت می کنند که بد است و در راســتای اهداف آنها سخن 
می گویند. او با اشــاره به این موضوع، عنوان کــرد که با مردم 
مســتدل صحبت کنید و حق ندارید چون پشت تریبون شورا 

نشسته اید، خلاف بگویید.

فعال بودن بیش از 3هزار دستگاه اتوبوس
شــهردار تهران در ادامه آخرین وضعیت ناوگان اتوبوسرانی را 
تشریح کرد و گفت: »طی ۱۲سال مدیریت محمدباقر قالیباف 
۱۲۰۰دستگاه اتوبوس خریداری شــده بود و در دوره مدیریت 
اصلاحات )دوره گذشــته( هم ۱۳۰دســتگاه اتوبوس خریده 
بودند. در ایــن دوره تاکنون ۸۲۶دســتگاه خریداری کرده ایم 
که ۲7۱دستگاه آن توســط دولت خریداری شــده است. در 
مجموع زمانی که شهر را تحویل گرفتیم ۱۸۶۰دستگاه اتوبوس 
وجود داشــت که ۸۸۰دســتگاه فعال بودند، اما امروز بیش از 
۳هزار دستگاه اتوبوس در شهر فعال اســت.« به گفته زاکانی، 
شــورای شــهر تهران 7هزار میلیارد تومان برای تامین هزار 
دستگاه اتوبوس اختصاص داده، اما شــهرداری قرارداد تأمین 
5هزار دستگاه اتوبوس را بسته است که ۲5۰۰دستگاه توسط 

شرکت های داخلی تأمین خواهد شد.

اقدام بی نظیر در تاریخ بلدیه شهر
زاکانی در جریان جلســه به اقدامات انجام شــده در راستای 
برقی ســازی ناوگان حمل ونقل عمومی هم اشاره و تأکید کرد: 
»از یک شرکت داخلی 5۰۰دســتگاه اتوبوس برقی خریداری 
کردیم که گفتند تا پایان ســال 5۰ تا ۱۰۰ دستگاه را تحویل 

می دهند. آیا ما می توانیم مردم را معطل کنیم تا شرکت 
داخلی قــرارداد را انجام دهد؟ من 

بارهــا گفته ام 

که مردم را اســیر نمی کنم.« او ادامه داد: »ما نوع منابع مان را 
طوری تجهیز کرده ایم که رشــد فزاینده داشته باشند و منشأ 
آن مشخص اســت. هیچ کس نمی تواند بگوید در تاریخ بلدیه 
شهرداری تهران توانسته تحقق منابع به این میزان داشته باشد. 
ما از طریق انضباط مالی و مشــارکت و مولدســازی توانستیم 
زمینه ای را فراهــم کنیم تا به جــای هزار دســتگاه اتوبوس، 

۲5۰۰دستگاه اتوبوس خریداری کنیم.«

اولین ها در سفر به چین رقم خورد
سفر به چین جزو افتخارات نظام اسلامی است. علیرضا زاکانی با 
بیان این مطلب گفت: »در سفر به چین اولین های بسیاری رقم 
خورد؛ به عنوان مثال برای اولین بار قراردادی در راستای انتقال 
تکنولوژی بسته شــد و برای اولین بار بانک شهر طرف قرارداد 
است. همچنین در قرارداد ۶۳۰دســتگاه واگن کارفرما وزارت 
کشور است؛ چراکه  وزارت کشور سال9۶ کارفرما شد تا ۲هزار 
دستگاه واگن برای ۸شهر تامین کند. دولت ناتوان قبل نتوانست 
این قرارداد را عملیاتی کند، اما دولت فعلی با افتخار این قرارداد 
را عملیاتی کرد. البته این کار شدنی نبود و همه دست به دست 
هم دادند تا این خواسته اجرایی شــود.« به گفته او، نخستین 
کاری که در چین انجام شــد، این بود که مــدت ۲۳ تا ۲7 ماه 

مندرج در قرارداد اولیه به ۱۲ تا ۱۴ ماه کاهش یافت.

ورود واگن ها؛ بهمن امسال
 بهمن ماه ورود واگن ها را خواهیم داشت. 
زاکانی این موضوع را بیان و عنوان کرد: 
»ساخت واگن های داخلی و واردات آن 
یک افتخار ملی است. ما تا الان سکوت 
کردیم، اما از این به بعد اگر سیاه نمایی 
کنند با رقم و عدد به مردم می گوییم 
تا آنها خودشان قضاوت کنند. در سفر 
به چین همه ابعاد حقوقی قراردادها 
بررســی و طرف چینی مجاب شــد 
تا یک رویه جدیــد در پیش بگیرد. 
به این ترتیب بنا شــد تــا تکنولوژی 
چین مبتنی بر نیاز ما مسیر جدیدی 

ایجاد کنــد. ابتــدا یک میلیارد و 

۴۰میلیون یورو تفاهمنامه تأمین مالی شــد. ماحصل این سفر 
یک تفاهم و توافق در حوزه واگن هــا و یک تفاهم هم در حوزه 

تأمین مالی بود.«

تفاهم مالی میلیارد یورویی
آن طور که شهردار تهران عنوان کرده: »پس از آنکه چینی ها به 
ایران آمدند، اعداد پیشنهادی خود را آوردند و بعد تیم تخصصی به 
چین رفتند و از کارخانه ها بازدید و در نهایت مشخصات دقیق را 
ارائه کردند. سرانجام برای بستن قرارداد اولیه و تنظیم تفاهمنامه 
اولیه به چین رفتیم، ارقام کاهش یافت و قرارداد ۲۲۰هزار یورویی 
بستیم که تضامین لازم آن وجود دارد. چرا یک عده از اینکه قرار 

است ماشین ارزان قیمت و باکیفیت وارد کنیم و به مردم خدمات 
ارائه دهیم، ناراحت هســتند؟« او در ادامه گفت: »بانک شهر با 
بدنه کارشناسی خود موضوع را پیگیری می کند و ۲5۰۰اتوبوس، 
 ۱۰هزار ون و ۲7هزارو5۰۰ تاکسی را تحویل شهرداری خواهد 
داد. جرم ما در مدیریت شهری این است که پایمان را در کفش 
عده ای می کنیم که علاقه ندارند کارشان در کشور به هم بخورد.«

دستگاه قضایی ورود کند
شهردار تهران در واکنش به اســناد منتشرشده در یک سایت 
فارســی زبان درخصوص قــرارداد شــهرداری و چین، گفت: 
»موضوعات مطرح شده توسط یک قلم به مزد در سطحی نیست 
که من در مورد آن صحبت کنم و قطعا دســتگاه قضایی به این 
موضوع می پردازد؛ چراکه این بازی با منافع ملی است و مواردی 
که مطرح شده ۱۰۰درصد غلط بوده و حتما شکایت می کنیم. 
ما پا در کفش کســانی کرده ایم که می خواهند کل معاملات را 
برهم بزنند. قرارداد ما در چین کاملا مشــخص اســت و کسی 
که احتمالا کلاه بر ســرش رفته باید در دادگاه پاسخ دهد.« او 
ادامه داد: »مدتی است که آن فرد اعلام کرده مسائل را مطرح 
می کنم اما در نهایت چه چیزی گفت؟ وزارت صنعت، معدن و 
تجارت، وزارت کشور، دستگاه های امنیتی و بانک مرکزی صفر 
تا ۱۰۰موضوع را می دانند و اســناد به رؤسای کمیسیون های 
 نظــارت و حقوقــی و حمل ونقــل ارائــه 

شده است.«

پــا در کفــش کســانی کرده ایــم کــه می خواهنــد کل 
معامــات را برهــم بزننــد. قــرارداد مــا در چیــن کامــا 
مشخص است و کسی که احتمالا کاه بر سرش رفته 

باید در دادگاه پاسخ دهد

چرا آبستراکسیون شکست خورد؟

روز گذشته جلسه دویســت و سی و یکم شــورای شهر تهران 
همزمان با روز شوراها برگزار شد. دستور جلسه شورا با آغاز به کار 
هیأت امنای محلات شروع شد و بعد از آن نوبت به ارائه گزارش 
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری رسید. محسن هرمزی به 
تفکیک گزارشی کامل از وضعیت فعلی مترو، اتوبوس و تاکسی را 
تشریح کرد و پس از آن صحن شورا درگیر حواشی شد. در واقع 
ماجرا از آنجا شروع شد که برخی از اعضا با ضریب دادن به حواشی 
چند روز اخیر قرارداد چیــن و واردات ناوگان برقی، انتقاداتی به 

شهرداری تهران داشتند.
در ادامه پس از اظهارنظرهای مختلف اعضای شــورا نسبت به 
این قرارداد، رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شورای شهر در 
واکنش به برخی انتقادات تأکید کرد که »قرارداد چین یکی از 
بزرگ ترین قراردادهای تاریخ شهرداری است، اما دائم سرکوب 
می کنید. سؤال من از همکاران در شورا این است آیا ابهاماتی که 
نسبت به قرارداد داشتید، پیش از بیان در صحن شورا، به معاونت 
حمل ونقل گفته اید؟ آدمی معلوم الحال که وضعیت آن مشخص 
است حرفی را در فضای مجازی منتشر کرده. اگر خودمان را ید 
واحد با شهرداری ببینم، از شهرداری توضیح می خواهیم و اگر 
اشتباه کرده بودند، پاسخ بخواهیم. قطعا خود بنده نخستین نفر 
هستم که از شهردار توضیح می خواهم اما وقتی اشتباهی نبوده، 
چرا باید خودزنی کنیم؟ باید همه کمــک کنیم این قرارداد به 

سرانجام برسد.«
مهدی چمران، رئیس شورای شهر تهران در واکنش به صحبت 
برخی اعضای شــورا عنوان کرد: »گزارش فنی و آماری توسط 
شهرداری ارائه شده است. در اتاق هایتان بنشینید خوش وبش یا 
دعوا کنید و جواب یکدیگر را بدهید. این دوستان در صحن شورا 

ننشسته اند که شاهد پاسخ اعضا به یکدیگر باشند.« 
بعد از آن، شــهردار تهران به منظور پاســخگویی بــه ابهامات 
ایجادشده، پشت تربیون قرار گرفت تا به سؤالات پاسخ دهد. اما 
برخی از اعضای شورا که حتی در صحبت های خود شهردار تهران 
را مخاطب پاسخگویی به سؤالاتشان اعلام کرده بودند، به قصد 

آبستراکسیون، صحن شورا را ترک کردند.
در واقع ۸عضو شورا یعنی ســیدجعفر تشکری هاشمی، حبیب 
کاشانی، سوده نجفی، مهدی عباسی، ناصر امانی، مهدی اقراریان، 
جعفر شربیانی و علی اصغر قائمی ســعی داشتند جلسه شورا را 
منحل کنند، اما جلسه علنی شورای شهر تهران به کارش ادامه داد 
و شهردار تهران توضیحات خود را اعلام کرد و ابهامات به وجودآمده 
درخصوص قراردادهای چین را رفع کرد که این توضیحات زاکانی 

مورد تأیید رئیس و اعضای شورای شهر قرار گرفت.

مدیران شهری با جدیت موضوع تأمین خودروی برقی برای ناوگان حمل ونقل عمومی را پیگیری می کنند


